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Sender høringssvar anonymt, se nedenfor. Jeg fikk feilmelding ved å sende via skjema. 

Jeg er enig i departementes vurdering - elva må stenges for all fiske etter laks. 

All den tid det ikke er høstbart overskudd for laks, er det vanskelig å ta de seriøst som mener at det 
må åpnes for begrenset fiske for å ivareta samisk språk og kultur. 

Det er under enhver omstendighet selvmotsigende å trekke bevaring av samisk kultur-kortet så lenge 
det ikke kan påvises et høstbart overskudd. Å tillate fiske av laks i et slikt tilfelle, vil med stor 
sannsynlighet lede til at samiske etterkommere ikke får denne muligheten. Så vidt vites, er det 
verken rettslig eller etisk grunnlag for en slik forvaltning.  

Laksefiske er for øvrig en del av kulturen til majoriteten av de som er vokst opp i Tana, samisk eller 
ei.  

En hver minste tvil knyttet til høstbart overskudd må komme laksen gode, og elva må derfor holdes 
stengt til det foreligger sikre holdepunkter for at arten vil klare seg. 

Særlig gjelder dette nå som pukkellaksen også er et problem. Vi vet verken omfanget av problemet, 
hvordan pukkellaksen den kommende sesongen konkret vil påvirke tanalaksen, eller hvordan/om vi 
kan håndtere det som kommer. 

Hilsen Tanaværing, norsk og samisk (og finsk) 
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